
   
 
  Holstebro Jægerråd 

 

 
Jægerrådsmøde tirsdag d. 12. November 2024 

 
Tid og sted: Kl 19.00 Idomlundvej 23A, 7500 Holstebro 

 
Referat.: 

 
Deltagende jagtforeninger.: Holstebro, Mogenstrup, Vemb, Idom – Råsted, Tvis, 
Husby, Naur – Sir m. fl  
 
Deltager.: Lars Jensen HB-medlem 
Afbud.: Steffen Jensen Kredsformand  
 
Dagsorden  

 
• Velkommen fra formanden 

Formanden bød velkommen til de i alt 16 jægere der var mødt op til mødet, 

og til HB medlem Lars Jensen. 

Henrik slog et slag for indsendelse af, vinger, tænder og vigtigheden disse 

ligesom data fra vildtkameraer er meget eftertragtet i DJ. Alt dette for at vi i 

fremtiden kan gå på jagt i DK. 

Så derfor skal vi i vores foreninger arbejde på og støtte jægerne i indsendelse 

af vinger og tænder til Aarhus Universitet, sørge for der kuverter til rådighed 

m.m.  

Som jægere er vi nødt til at deltage i disse undersøgelser ellers risikerer vi at 

miste jagten på både pibeand, krikanden, spidsand og hvinand så det  kan 

ikke siges for ofte hvor vigtigt det er med indsendelse af vinger, tænder samt 

deltage i tællingerne. 

Så hent appen Jæger ned på din telefon, så kan du allerede nu være med til at 

indsende dine oplevelser, hvad du ser af vildt når du er på tur eller på jagt. 
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• Bestandsovervågning  

o Tælleruter 

Alle jagtforeninger i Holstebro Kommune bør tilmelde sig og få tildelt 

en tællerute, det foretages 1 gang om året 3 aftner i træk det  

kan vi nok lige klare 

 

o Tandsnit 

Også meget vigtig med indsendelse af hjortens tænder. 

o Vingeindsamling 

Kan ikke siges tit nok vil vi have jagt på ænder og gæs må vi også være 

med til at levere data/vinger og hoveder. 

 

• Hvad er jægerrådets gøremål 

Jægerrådet deltager i kommunalt høringssvar, regulering måger, råger og 

mårhund har kontakt til kredsen, friluftsråd, grøntråd og kystvandråd. 

Henrik har sendt mail ud til alle jagtforeninger med arbejdsopgaver der følger 

med som formand i jægerrådet 

• Hvad ønsker foreningerne af jægerrådet?  

Alle var stort set enige om, det er meget vigtigt vi har et jægerråd i Holstebro 

kommune og at jagtforeningerne også bakker op. Kunne ønske lidt mere 

information derfra. Kræver selvfølgelig der er noget at informere om. 

Anders ønskede at jægerrådet fik noget økonomi til små projekter. 

Rita nævnte at der er meget papirarbejde i nogle af rådene. 

Henrik Bækstrøm kunne ønske der arbejdes på at flytte jagttiden på ringduen 

frem til 1 november, hvorfor lige den 11/11 (er det politisk) 
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Esben, Jakob og Henrik B roste og takkede Henrik Rørby for det store arbejde, 

og for at tage det på sig, at holde liv i Jægerrådet i Holstebro kommune. 

• Kommende JR formand 

Alle jagtforeninger i Holstebro kommune har nu en opgave indtil næste 

jægerrådsmøde (som er den 13. januar 2025). at stille med kandidater til valg 

af jægerrådsformand. 

• Info fra HB / Kredsformand 

Steffen kunne desværre ikke deltage. 

Lars fortalte lidt om arbejdet som hovedbestyrelses medlem, hvad det 

indebærer og tager af tid sådan cirka. Som valgt til foreningsarbejde er det jo 

svært helt at gøre det op i tid og timer, man er jo på (7/24/365/66). 

Skal jo ikke opfattes som negativt! interessen for jagten og jagtens fremtid er 

jo drivkraften og det hele værd i arbejdet som HB-medlem, den primære 

opgave er at repræsentere alle jagtforeninger, kredsen og jægerrådene i 

kredsen og formidle information tilbage til jer fra møderne i Danmarks 

Jægerforbund. Estimeret timeforbrug på årsbasis tænker jeg er ca. 700 til 

1000 timer, får kompensation fra DJ for mistet lønindtægt  

• Evt. 

Henrik B.: Det er jo også vigtigt at vi jægere selv passer på vildtet������ 

 
Næste møde er den 13 januar 2025. 
Dette møde slut kl. 21.25  

 
 

 


